
Zápis z 13. mimo ádného zasedání Zastupitelstva obce
Zá í konaného dne 24. 02. 2009

ítomno: 11 len , nadpolovi ní v tšina
Program: dle p iložené pozvánky

Jednání zahájil starosta obce, p ivítal p ítomné a konstatoval, že je p ítomna nadpolovi ní
tšina len  zastupitelstva, jejich usnesení budou tedy platná, a že zastupitelstvo bylo

ádn  svoláno .
Za zapisovatelku zápisu starosta ur il sl. Harvánkovou, za leny návrhové komise navrhl
pí Gregovskou, p. Valáška a p. Vrzalíka. Za ov ovatele zápisu p. Novotného a p. Hýbnera.
Oba návrhy byly jednomysln  schváleny.
Starosta dále seznámil p ítomné s programem ve ejného zasedání, program  byl schválen

jednohlasn .
Diskuse bude probíhat ke každému bodu programu zvláš . Diskuse se m že zú astnit každý
zvednutím ruky.

       1)    Kontrola pln ní úkol

Starosta se vyjád il, že k bodu 1) se budeme vracet v pr hu celého zasedání. Po dlouhé dob
vyšlo další íslo Zá ského ob asníku a jeho vydání se setkalo s velkým ohlasem. Z minulého
ve ejného zasedání vyplynul zám r pokácet stromy za kulturním domem, ale až po vypracování
odborné studie. Podle odbornice, která tuto studii vypracovala, bylo doporu eno pokácení b íz
a lip za KD. Došlo také k pokácení starých, suchých strom  v kasárnách, d evo bylo prodáno za
cenu 400,-K /m3. Podle odborník  cena odpovídala kvalit  d eva. P. Hýbner m l p ipomínku, že
by se m l zjistit stav vzrostlých strom  v obecních parcích, aby se p edešlo nebezpe í nehody.
K této p ipomínce se p idala i p. Gregovská. Pan starosta navrhoval i vykácení strom  u h išt .
P.Jež m l dotaz, jak se bude nakládat s pokácenými stromy a se zbytkem d eva. Pan starosta
odpov l, že za úklid v kasárnách je možné si vzít d evo.

Usnesení 01/13/09
Zastupitelstvo obce (ZO) bere na v domí

vydání Zá ského ob asníku . 23
vykácení strom  za kulturním domem a v areálu bývalých kasáren

2)    Zpráva o výsledku p ezkoumání hospoda ení obce za rok 2008
Ve dnech 4. – 6. 2. došlo ke kontrole hospoda ení obce za rok 2008. Kontrola prob hla bez
závažných nedostatk , tudíž hospoda ení neohrozilo získání dotací.

Usnesení 02/13/09
ZO bere na v domí

Zprávu o výsledku p ezkoumání hospoda ení obce za rok 2008



3) Rozpo et obce na rok 2009
Návrh  rozpo tu obce na rok 2009 byl vyv šen na internetu i na výv skách od 16.1. do
2.2.2009.
Návrh mimo jiné zahrnuje :
Pozemní komunikace - oprava cest v zahrádkách 60.000,- K
Odvád ní a išt ní odpadních vod - 1.430.000,- K
Obnova, rekonstrukce MŠ - 600.000,-  K
Neinvesti ní p ísp vek MŠ – 500.000,-  K
Nákup pozemk  v kasárnách 240.000,- K
Na innost SK Haná Zá í - 60.000,- K
Chodníky na h bitov  - 250.000,- K
Nakládání s odpady - 540.000,- K
Požární ochrana - 50.000,- K
 Okna na OÚ - 250.000,- K
Zm na územního plánu – 100.000,- K
MS -  35.000,- K

               Celkové p íjmy 7.625.000,- K  + 550.000,- K  – z statek z lo ského roku
Výdaje celkem  7.725.000,- + 450.000,- K  -  splátka úv ru za kabiny

Na sch zi finan ního výboru dne 18.2.2009 byly prokonzultovány drobné úpravy návrhu
rozpo tu a s t mito úpravami byl p edložen kone ný návrh rozpo tu ke schválení.

Usnesení 03/13/09
ZO schvaluje rozpo et na rok 2009
Hlasování: jednohlasn  schváleno

4)    Zhodnocení výsledk  inventarizace obecního majetku
Fyzická inventura prob hla v daném termínu – 1.-31.12.2008. Komise navrhla odepsat
drobný dlouhodobý majetek – mícha ka - 4.893,- K , videorekordér -7000,- K  , k eslo kovové
- 4448,-K . Výše uvedený majetek je poškozený a nefunk ní. Funk ní p edm ty vy azené
z operativní evidence budou dále vedeny na seznamech, které budou vyv šeny
v místnostech, ve kterých se nacházejí.  Seznamy p ipravuje p. Polišenský. Tyto seznamy už
jsou skoro hotovy.
 Navržený výsledek likvidace inil 16.341,-. Vy azuje se majetek v této hodnot .

Usnesení 04/13/09
ZO schvaluje výsledky inventarizace obecního majetku

Hlasování: návrh byl jednohlasn  schválen

Usnesení 05/13/09
ZO schvaluje

vy azení obecního majetku v hodnot  16.341,- K  dle návrhu inventariza ní
komise, funk ní p edm ty vy azené z operativní evidence budou dále vedeny na
seznamech, které budou vyv šeny v místnostech, ve kterých se nacházejí.

Hlasování: jednohlasn  schváleno



5)     Prodej obecních pozemk  a výstavba fotovoltaické elektrárny
P. Vavruša chce odkoupit pozemky u h išt  se zám rem vybudování fotovoltaické elektrárny.
P. Vavruša ale ješt  neví, jestli ke svému zám ru bude pot ebovat odkoupit celé pozemky,
nebo pouze jejich ást, proto bude probíhat další jednání. K podrobn jšímu jednání je
pot eba, aby s tímto zám rem souhlasilo zastupitelstvo obce. Je pot eba zajistit kompletní
geodetické zam ení všech 4 pozemk .

Usnesení 06/13/09
ZO schvaluje

edb žný prodej obecních pozemk  p. . 549/2, 550, 551, 552 p.Vavrušovi,
Zá í . p. 207, a výstavbu fotovoltaické elektrárny na ásti t chto pozemk  dle
projektové dokumentace a pov uje starostu vést další jednání ohledn
geodetického zam ení a uzav ení kupní smlouvy.

Hlasování: návrh byl jednohlasn  schválen

6)        Investi ní akce „Dopln ní kanalizace v obci“
Dopln ní kanalizace v obci je dlouhodobý problém, který se snad už brzy vy eší. Vše je závislé
na dotacích. Žádost o dotaci je podána na Ministerstvo zem lství a další žádost o dotaci se
vypracovává na Zlínský kraj. Nejv tší ást této akce bude provedena v roce 2010, proto by se
na p íští rok nem li plánovat žádné další velké investi ní akce.

Usnesení 07/13/09
ZO bere na v domí

podání žádosti o dotace od Ministerstva zem lství R a Zlínského kraje na
investi ní akci „Dopln ní kanalizace v obci“ a schvaluje realizaci této akce
v p ípad  získání dotace.

Hlasování: jednohlasn  schváleno

7)       Neinvesti ní akce „Oprava chodníku na h bitov “
Pan starosta vysv tlil, že investi ní akce navyšují majetek obce a neinvesti ní akce jsou akce,
které musí mít v názvu „oprava“. Byla podána žádost na Zlínský kraj o dotaci na opravu
chodník  na h bitov , kterou nacenila  firma Dlažba Dragon na  1.173.000,- K . Do tohoto
objemu obec p isp je ástkou cca  235.000,-K .

Usnesení 08/13/09
ZO bere na v domí

podání žádosti o dotaci od Zlínského kraje na neinvesti ní akci „Oprava chodník
na h bitov “ a schvaluje realizaci této akce.

Hlasování: návrh byl schválen jednohlasn



8)       Z ízení služby CZECH POINT
Ministerstvo vnitra nabízí obcím vybavení technikou, která by m la nahradit komunikaci
zdlouhavou a papírovou. Všechna v tší m sta tuto službu již mají a tak vyzývá k zavedení
systému CZECH POINT i do menších obcí. Na tuto akci obec m že získat dotaci ve výši až 85%
z celkové hodnoty 93.000,- K  na pot ebný po íta ový systém. Od 1.7.09 bude povinnost
obce mít tento systém zaveden. Je to tedy akce, které se obec nevyhne. Zavedení tohoto
systému znamená, že dojde k navýšení nápln  práce na obecním ú ad  hlavn  z d vodu, že
zásadní problém tohoto systému je nutnost zálohovat veškerá data, což je pracné. P. Vrzalík
vznesl dotaz, jestli tato služba bude zp ístupn na celý týden, nebo jen v ú adní dny.
P. Valášek se ptal, zda jsou v rozpo tu vy len ny peníze na tuto akci. Starosta odpov l, že
peníze nejsou vy len ny, protože se s touto akcí nepo ítalo. P. Valáška zajímalo, jaká je
pot eba kompletního technického vybavení. P. Jež se dotazoval, jaký bude m sí ní poplatek
za tuto službu. Ob an si tuto službu bude hradit sám.

Usnesení 09/13/09
ZO schvaluje

podání žádosti a zn ní podmínek rozhodnutí o poskytnutí dotace z Integrovaného
opera ního programu pro prioritní osu 2.1 výzva íslo 2 „eGoverment v obcích –
Czech POINT

Hlasování: jednohlasn  schváleno

9)     Plán kulturních a spole enských akcí v 1. pololetí

Od za átku roku prob hly tyto akce :

4.1. – T íkrálová sbírka

31.1. - 7. obecní ples

7.2. - Tarokový turnaj

Dále prob hnou tyto akce :

 28.2. - D tský karneval

 7.3. - Zkoušky adept  MS

13.3. - Sportovní odpoledne pro d ti

 21.3. - Posezení s d chodci s triem p. ernohouze z um. agentury Viola Olomouc

P. Hude ková p ednesla návrh na uskute ní n jakého výletu d chodc .

2. – 5.4. – Okresní chovatelská p ehlídka trofejí - myslivci

11.4. - Velikono ní veselice

30.4. nebo 1.5. - Stav ní máje

30.5. - Kácení máje



        Usnesení 10/13/09

ZO bere na v domí

plán kulturních a spole enských akcí v obci na 1. pololetí roku 2009

1) Diskuse
Pan Ramiš požádal, o povolení vybudování bo ního vchodu u opravovaného domu a napojení
kanalizace. P. Vrzalík podotkl, že by p. Ramiš m l  mít k této úprav  stavební povolení.

Usnesení 11/13/09
ZO schvaluje

žádost p. Ramiše o vybudování vchodových dve í z boku opravovaného domu a
napojení do kanaliza ní sít  tamtéž.
Hlasování: jednohlasn  schváleno

Starosta dále uvedl, že je nutné ur it kontrolní komisi do MŠ pro ve ejnoprávní kontrolu.
ednesl i sv j návrh složení komise: p. Kramá ová, p. Valášek a p. Karhánek.

Usnesení 12/13/09
ZO bere na v domí

složení kontrolní komise pro ve ejnoprávní kontrolu v MŠ ve složení pí
Kramá ová, p. Valášek, p. Karhánek a termín kontroly do konce b ezna.

Starosta p ednesl návrh z Valné hromady Mikroregionu St ední Haná o zám ru vybudování
nau né stezky kolem jezer v Tova ov  i s pozorovatelnami a plovoucími ostr vky, kde hnízdí
ohrožené druhy ptactva jako nap íklad rybák obecný. Dále se uvažuje  o možnosti koupání na
Dombasu, rozší ení expozice na zámku v Tova ov . Tento návrh vznikl  z popudu firmy

eskomoravský  št rk.

Na termín zá ských hod  p ipadá termín konání hasi ské sout že v rámci Mikroregionu
St ední Haná a bylo navrženo, jestli by tuto akci necht li zorganizovat zá ští hasi i, což by

isp lo ke zpest ení hodového programu.
Paní Hude ková se ptala, zda se bude opravovat lesní cesta sm rem do Lobodic. Starosta
odpov l, že není v plánu ji opravovat. P. Hude ková navrhovala také, jestli by nemohli po
zrušení poh ebného poz stalí dostávat n jaký p ísp vek od obce. Navrhovala 1000,- K  jako

ísp vek. P. Kramá ová upozornila, že u bytovek byly zcizeny poklopy na kanály a je pot eba
je nahradit.  P. Jež upozornil, že akce mikroregionu by mohly být zve ej ovány v ob asníku. S

Starosta se rozlou il s p ítomnými s pozvánkou na sobotní d tský karneval.

Zapsala : Vlasta Harvánková
Ov ovatelé zápisu : p. Hýbner   …………………………………………………………

         p. Novotný   ……………………………………………………….
Starosta obce : v Karhánek          …………………………………………………………


